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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over tienduizenden onterechte vorderingen 
(Ingezonden 26 mei 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Fiscus verstuurt duizenden onterechte 
vorderingen»?1 

Vraag 2
Hoeveel onterechte vorderingen heeft de fiscus exact verstuurd? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe het kan dat de puinhoop bij de fiscus maar blijft 
aanhouden en wat de exacte toedracht van deze zoveelste fout is? 

Vraag 4
Deelt u de visie dat het huidige belastingstelsel grondig dient te worden 
herzien en dat we toe moeten naar een situatie waarbij er geen zorg- en 
huurtoeslagregeling meer bestaat? Zo neen, waarom niet?

1 http://mobiel.nu.nl/economie/3783703/fiscus-verstuurt-duizenden-onterechte-vorderingen.html

 
 
 
 
kv-tk-2014Z09520
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


